
Zápis ze Shromáždění členů klubu eFDrive konaného 23.10. 2023 

Shromáždění klubu eFDrive zahajuje v 19:06 předseda klubu Jáchym Thon.  

Ihned nabízí přítomným členům občerstvení a upozorňuje na nutnost vyplnit prezenční listinu. Dále 

připomíná možnost nahlédnut do Volebního řádu a Stanov klubu eFDrive, které jsou k dispozici na 

Shromáždění v tištěné podobě. 

Předseda Jáchym T. následně seznamuje přítomné členy s průběhem voleb. Místopředsedkyně Barbora 

Goláňová se ujímá funkce zapisovatelky a zahajuje práci na zápisu ze Shromáždění. 

Jáchym T. oslovuje shromážděné členy, zda jsou mezi nimi 3 dobrovolníci, kteří by vytvořili volební 

komisi, která by dohlédla na řádný průběh voleb. Upozorňuje, že členové volební komise nemohou 

kandidovat do Nového představenstva. O nominaci do volební komise je značný zájem. Po krátké 

poradě s Barborou G. usuzuje Jáchym T., že ve volební komisi by měl zasednout člen klubu, který již má 

s touto funkcí zkušenosti a vybírá proto Šimona Čtrnáct. Poté navrhuje Martina Ráže a Radanu 

Budzanowskou, aby zaujmuli zbývající místa ve volební komisi. Všichni tři přijímají. 

Volební komise je navržena v následující podobě: 

− Šimon Čtrnáct 

− Martin Ráž 

− Radana Budzanowská 

Shromáždění klubu hlasuje o navrženém složení volební komise: 

OHP: 38, 38-0-0 

Volební komise ve složení Šimon Čtrnáct, Martin Ráž a Radana Budzanowská je jednomyslně schválena. 

 

Následně Jáchym T. přechází k hlasování o počtu členů Nového představenstva. Po upozornění Martina 

R. a Jiřího Kosiny jsou možnosti pro hlasování o počtu členů Nového představenstva předsedou 

stanoveny na 3 – 5 členů v souladu s platnými Stanovami klubu eFDrive. Jáchym T. následně navrhuje, 

aby bylo Nové představenstvo po vzoru těch předešlých složeno z 5 členů. 

Shromáždění klubu hlasuje, že nové představenstvo má být pětičlenné: 

OHP: 38, 36-0-2 

Představenstvo pro následující volební období bude i nadále sestávat z 5 členů.  

 

Po krátké odmlce přechází Jáchym T. na další bod programu, čímž jsou návrhy kandidátů do Nového 

představenstva klubu. Nejprve oznamuje přítomným členům, že obdržel několik návrhů 

prostřednictvím elektronické pošty, skrze kterou bylo možno posílat nominace do 24 hodin před 

zahájením Shromáždění klubu. 

Prvním navrženým členem je Jakub Ťukal. Návrh vznesl Martin Štekl, který jako důvod uvedl Jakubovu 

aktivitu, kterou dokáže strhnout spoustu lidí kolem něj a ochotu dělat pro klub hodně věcí i nad rámec 

jeho povinností. Jako pozitivum zmiňuje jeho zkušenosti s působením v představenstvu.  

Jakub Ť. nabízenou kandidaturu přijímá. 

Dalším navrhovaným členem je Karolína Honkeová. Návrh vznesl Jakub Ť., a to za možnost přinést do 

klubu spoustu čerstvých nápadů a inovací. Dále vyzdvihl její upřímnost, střídmost a pečlivost.  

Karolína H. kandidaturu přijímá. 



Dalším nominovaným je Ondřej Rychtera. Nominaci vznesl Jakub Ť., rovněž za možnost přinést do klubu 

spoustu čerstvých nápadů a inovací a vyzdvihl u Ondřeje R. jeho aktivní komunikaci pro věc a zkušenosti 

s působením v představenstvu. Ondřej R. nabízenou nominaci přijímá. 

Navrhovaným členem je také Martin Štekl. Také byl navržen Jakubem Ť, který mimo jiné zmínil 

Martinovu možnost obohacení klubu svými inovativními nápady a spoustou perspektivních pohledů na 

věc. Martin Š. kandidaturu přijímá. 

Posledním členem, kterého navrhl Jakub Ť., je David Thuma, a to pro svou obětavost a zápal pro věc. 

David T. nominaci přijímá. 

Dalším navrhovaným členem je Jáchym Thon. Návrh vznesl Matyáš Pilz, a to za jeho vůli pevnou jako 

nýt, diplomatické schopnosti a zkušenosti s působením v roli předsedy klubu. Jáchym T. děkuje za milá 

slova na jeho adresu, nicméně kandidaturu odmítá se slovy, že nemá na působení v představenstvu 

tolik času, kolik by chtěl, a rád dá prostor mladším a nezkušeným členům, aby se prosadili. 

Navrhovaným členem byl také Martin Ráž, kterého nominoval Matyáš Pilz pro jeho radostnou energii, 

vysoce intelektuální, avšak snadno pochopitelný humor a funkci akademického senátora v AS ČVUT FD. 

Martin R. kandidaturu odmítá s tím, že je ve volební komisi a nemá proto na kandidaturu nárok. 

Tím byly zveřejněny nominace doručené elektronickou poštou a byl dán prostor pro nominace z řad 

přítomných členů klubu.  

Barbora G. navrhuje Tomáše Seidla, který má zkušenosti s organizací seznamovacího kurzu UZEL a řady 

akcí klubu a byl by tedy vhodným kandidátem do představenstva. Tomáš S. návrh přijímá. 

Tomáš Váňa nominuje Barboru Goláňovou pro její schopnosti, zkušenosti s působením 

v představenstvu klubu a z důvodu vyrovnání počtu mužů a žen mezi kandidáty. Barbora G. nominaci 

přijímá. 

Ondřej Rychtera navrhuje Ondřeje Reitingera a Elišku Kadlčkovou, Ondřeje R. pro jeho zkušenost s rolí 

děkana Uzlu a jeho neotřelý pohled na věc, Elišku K. pro její aktivní působení v klubu a možnost přinést 

odlišnou perspektivu. Ondřej Reitinger kandidaturu odmítá s tím, že se jistě najdou členové, kteří mají 

větší ambice a zápal posouvat eFDrive dál. Eliška K. také návrh odmítá se slovy, že třeba příští rok 

kandidaturu přijme. 

Šimon Č. nominuje Sáru Hebrovou pro její zkušenost s působením v představenstvu. Sára H. nominaci 

odmítá se slovy, že si již své v klubu odpracovala a ráda přenechá prostor ostatním. 

Barbora G. navrhuje dalšího člena, Jana Fialu, pro jeho ochotu pomáhat v klubu a spolehlivost při 

organizaci akcí. Jan F. návrh odmítá a po vzoru Elišky K. uvádí, že možná příští rok kandidaturu přijme. 

Karolína Honkeová nominuje Lukáše Zemana, protože má zkušenosti s organizací seznamovacího kurzu 

UZEL a vždy dokáže pomoci a poradit. Lukáš Z. po krátkém váhání kandidaturu přijímá se slovy: proč 

ne. 

Sára H. následně navrhuje Jakuba Voříška, který prý není tolik na očích, ale měl by schopnosti vnést do 

klubu nové nápady a zároveň vždy rád pomůže s organizací akcí. Jakub V. návrh odmítá, protože se prý 

najdou vhodnější kandidáti, ale rád pomůže, s čím bude třeba. 

Jiří K. se následně hlásí o slovo s tím, že by rád navrhl do představenstva Radanu Budzanowskou, jelikož 

je mladá a má spoustu možností, jak klubu přispět. Radana B. návrh odmítá a upozorňuje bývalého 

předsedu Jiřího K. na její funkci volební komisařky, kvůli které je její kandidatura v těchto volbách 

nemožná. 



Matyáš Pilz nominuje Michala Trse a Václava Šafáře, Michala T. pro jeho aktivní účast na akcích klubu  

a Václava Š. pro jeho zkušenosti s organizací seznamovacího kurzu UZEL a jeho vlídnost a přátelskost. 

Michal T. nominaci odmítá se slovy, že možná v budoucnu kandidaturu zváží. Václav Š. děkuje za hezká 

slova, nicméně upozorňuje, že se již na fakultě pohybuje jen sporadicky, a proto by neměl být ve vedení 

klubu, a nominaci také zamítá. 

Jáchym T. poté navrhuje Tadeáše Mokrejše, jelikož si myslí, že má velký potenciál, vyzdvihuje jeho 

iniciativu a odpovědnost, které prokázal při organizaci seznamovacího kurzu UZEL, a přidává, že by mohl 

jako jeden z mladších členů klub osvěžit. Tadeáš M. kandidaturu odmítá, protože nemá pocit,  

že by byl připraven stát se členem představenstva. 

Příchází Michal Šimek a Jiří Kratochvíl, čímž se počet hlasujících mění na 40. 

Nikdo z přítomných dále nevznáší nominace. Jáchym T. tedy žádá volební komisi, aby začala s procesem 

volby členů do představenstva klubu a zveřejňuje konečný seznam kandidujících. 

Kandidáti, kteří souhlasí s kandidaturou v pořadí, v jakém byly navrženi 

1. Jakub Ťukal (navržen Martinem Šteklem) 
2. Karolína Honkeová (navržena Jakubem Ťukalem) 
3. Ondřej Rychtera (navržen Jakubem Ťukalem) 
4. Martin Štekl (navržen Jakubem Ťukalem) 
5. David Thuma (navržen Jakubem Ťukalem) 
6. Tomáš Seidl (navržen Barborou Goláňovou) 
7. Barbora Goláňová (navržena Tomášem Váňou) 
8. Lukáš Zeman (navržen Karolínou Honkeovou) 

 

Kandidaturu odmítli: Jáchym Thon, Ondřej Reitinger, Eliška Kadlčková, Sára Hebrová, Jan Fiala, Jakub 

Voříšek, Michal Trs, Václav Šafář, Tadeáš Mokrejš.  

Nominováni byli, avšak kandidovat pro svou funkci volebních komisařů nemohli: Martin Ráž, Radana 

Budzanowská. 

Jáchym T. připomíná, i kvůli nově příchozím, jak volba probíhá a svěřuje další dění do rukou komise. 

Začíná volební proces. Každý přítomný člen je postupně vyzván k volební urně, kde dostane prázdný 

volební lístek. Za volební plentou napíše maximálně 5 čísel ze seznamu kandidátů (každému 

kandidátovi bylo přiřazeno číslo podle pořadí, v jakém byli navrženi), o kterých je přesvědčen, že by 

měli být ve vedení klubu. 

Po odevzdání všech hlasů se volební komise odebírá mimo místnost a sčítá hlasy. 

Výsledky Voleb do představenstva klubu eFDrive 2023: 

Odevzdáno hlasů: 40  

Neplatných hlasů: 1 

  



Výsledné pořadí kandidátů včetně počtu jejich hlasů: 

Zvoleni: 

1. Karolína Honkeová 34 
2. Martin Štekl 27 
3. Jakub Ťukal 27 
4. Barbora Goláňová 22 
5. Ondřej Rychtera 22 

Nezvoleni: 

6. David Thuma 21 
2. Lukáš Zeman 18 
3. Tomáš Seidl 17 

 

Členy představenstva klubu eFDrive pro funkční období od 21.11. 2023 do 20.11. 2024 se stávají 

Karolína Honkeová, Martin Štekl, Jakub Ťukal, Barbora Goláňová a Ondřej Rychtera. 

Vyhlášení výsledků probíhá s malou chybou, při které byla ve výsledcích zaměněna číslice u dvou 

kandidátů, nicméně konečný výsledek sčítání hlasů je platný, viz výše. 

Nové představenstvo po prvotních rozpacích z opakovaného vyhlášení výsledků přijímá gratulace. 

Dochází rovněž na přípitek a společnou fotografii.  

Ve 21:03 ukončuje Jáchym T. shromáždění, děkuje všem členům za účast, gratuluje nově zvolenému 

představenstvu a vyzývá k úklidu místnosti a přesunu do mimoškolních prostor. 

 

Zapsali Jáchym Thon a Barbora Goláňová 

Příloha: 

Prezenční listina Shromáždění (Shromáždění_klubu_2023-prezence.pdf – 4 strany) 


